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Activiteitenin De Dreef
Halloween optocht. Zondag 31 okto-
ber is er om 18.30 uur een halloween
optocht door de wijk. Alle kinderen die
mee willen lopen met hun zelf gemaak-
te lampion en masker kunnen zich ver-
zamelen voor De Dreef vanaf 18.00 uur.
Bij kinderen beneden de 5 jaar ver-
wachten wij dat de ouders ook meelo-
pen. De optocht duurt ongeveer een
uur.

Speelgoedmarkt. Zaterdagochtend 6
november is er weer een speelgoed-
markt in De Dreef. Kinderen kunnen een
tafel reserveren voor 2 Euro vooraf te
betalen bij De Dreef W.C. Coevering 33,
Geldrop. Als na afloop de tafel netjes is
opgeruimd kun je 1 Euro terug verdie-
nen. Ben snel want vol is vol.

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 5 en 19
november. Op 5 november tussen
19.00 en 21.00 uur kun je dansen op
muziek gedraaid door DJ Eric.  Op 19
november dansen op muziek gedraaid
door DJ Jasin en DJ Roy. Pasje verplicht.
Entree: e1,00 inclusief één consumptie
en vol is vol. Heb je nog geen pasje?
Neem dan een pasfoto en 1 euro extra
mee zodat wij er een voor jou kunnen
maken.
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Het OOGN liet in een aantal overhead-
sheets zien dat er weinig verschil is tus-
sen de beschreven varianten. In het
BOSE rapport wordt echter de schijn
gewekt dat er wel belangrijke verschil-
len zijn. Sommige knelpunten vervallen
bij de invoering van een bepaalde
variant maar andere komen er weer bij.
Een belangrijk signaal naar de politiek
van Geldrop-Mierlo was de berekening
van de toename van het verkeer op de
Mierloseweg als er een weg langs de
oostkant van Geldrop komt te liggen.
Alle ellende van het Bogardeind wordt
verplaatst naar de Mierloseweg. De poli-
tiek werd herinnerd aan haar standpunt
tegen een weg langs de oostkant van
Geldrop in het verleden.

De informatieavond startte met een pre-
sentatie van het SRE van alle mogelijke
varianten. Daarin werd aangegeven
wat de plus- en minpunten van de
varianten waren. Het SRE meldde dat er
nog niet voor een bepaalde variant is

gekozen. De komende maanden wordt
er door de aangesloten gemeenten een
keuze gemaakt voor een bepaalde
variant.
Begin volgend jaar volgt een ruime
inspraakprocedure. Gekozen wordt er
pas in juni 2005. 

Na de inleiding kon men schriftelijk vra-
gen stellen. Daarvan waren er binnen
een kwartier ruim 200 op papier gezet.
Door deze grote hoeveelheden vragen
konden er maar enkele beantwoord
worden. De antwoorden kunt u lezen
op www.sre.nl/bose.

Na de pauze verduidelijkte voorzitter
Frans Swaak van het OOGN wie zij ver-
tegenwoordigen. Dat zijn alle bewoners
die de benuttingsvariant ondersteunen.
De benuttingsvariant wil het huidige
wegennet verbeteren, aanpassen en
verbreden, maar geen nieuwe wegen

Lees verder op pagina 5

BOSE varianten duur
en weinig effectief
De voorgestelde varianten in de BOSE-studie hebben weinig rendement
tegenover hoge kosten en schade aan het milieu. Dit is in het kort de
conclusie van de Overleggroep Oost-Tangent Geldrop-Mierlo/Nuenen
(OOGN) na een nauwgezette bestudering van het BOSE rapport. Deze
conclusie kreeg applaus van de meerderheid in de volle grote zaal van
het Strabrecht College.
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040 - 285 70 43
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040 - 285 49 53
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040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72
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zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop
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www.denbarbier.nl
040 - 285 17 31

040 - 285 81 20

CCaaffeettaarriiaa  ““DDee  CCooeevveerriinngg””
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 285 40 71

www.winkelcentrum-coevering.nl



Inmiddels zijn de bewoners in de gele-
genheid gesteld om naar de modelwo-
ning te gaan kijken en uiteraard zijn de
reacties over de vernieuwingen uiteen-
lopend. 
Met stip genoteerd op de lijst van klach-
ten zijn de leidingen die langs muren en

plafonds door de woning
worden aangelegd. Men
vindt het geen gezicht.
De kozijnen van alumini-
um zijn prachtig, maar je
kunt er niets aan bevesti-
gen en menig bewoner
heeft in de loop der jaren
zonneluifels en rolluiken
opgehangen. De centrale
vraag is natuurlijk, kan het
weer teruggehangen
worden en wie gaat dat
doen en wat gaat dat kos-
ten? 
Wie is bereid om - eventu-
eel samen met mij - de
stand van zaken bij te
houden van de renovatie?
Het gaat om het bundele-
nen van vragen, klachten,
en/of onduidelijkheden
van bewoners en hierover
de komende maanden te
schrijven in het wijkblad. 
Voor zover ik weet is het
nog niet bekend, wan-
neer SWS start met de eer-

ste woningen. Er zou eind september
een warme opname gedaan worden,
maar tot op heden is dat nog niet
gebeurd. 
Misschien ben ik niet op de hoogte van
de laatste ontwikkelingen, dus informa-
tie, ideeën, verhalen, wat je ook kwijt

wilt over deze renovatie is welkom.
Schrijven kan naar onlypearl@xs4all.nl
of wijkbladcoevering@hetnet.nl.

Ook ik ben trots op de nieuwe lay-out
van het wijkblad, waarvoor de compli-
menten gaan naar Elwin Nieuwenhuis.
Het redactieteam wordt in de toekomst
versterkt met nieuw schrijftalent.
Kortom, genoeg nieuwe kansen en
nieuwe inspiratie om met plezier het
"gerenoveerde" wijkblad van a tot z te
lezen.

Tot later, tot schrijfs. n

Pearl Bakermans
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Nieuwe kansen, nieuwe lay-out,
nieuwe inspiratie en... nieuwe gevels
Het is een tijd geleden dat ik voor mijn computer ben gaan zitten, om een stuk(je) te schrijven voor het wijk-
blad. Met de hoofdredacteur heb ik wat nieuwe ideeën besproken. Een onderwerp waar ik me de komende
maanden op wil richten is de renovatie van zo'n 187 woningen in de Coevering. Het gaat om woningen in
o.a. de Reinoutlaan, de Roelantlaan en de Clarisselaan.

Modelwoning aan de Reinoutlaan.

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

CDA
CDA afdeling Geldrop-Mierlo

Het CDA blijft ook na de fusie opkomen
voor de belangen van jong en oud zowel in

Geldrop als in Mierlo

Neem gerust contact op met:
Frits Crooijmans te Geldrop, tel. 2856242

Bas van de Tillaar te Mierlo,
tel. 0492-664907

Secretaris;
W. Evers, Postbus 416

5660 AK Geldrop
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schappelijke belang van het werk. Door
het werk kom je in contact met zeer
diverse literatuur en met vaak interes-
sante en enthousiaste mensen die als
lezer opereren. In deze aspecten van
het vak zit voor hem vooral de kick.

Op een enkele uitzondering na werken
de lezers geheel op vrijwillige basis. Dat
wil niet zeggen dat de selectie niet
behoorlijk streng is. Van de tien serieuze
aanmeldingen is er uiteindelijk maar
één die zich lezer mag noemen.
De selectie bestaat eerst uit een telefo-
nische test van enkele minuten. Hier val-
len de meesten al af. Kom je de tele-
foontest door dan mag je in de studio
gaan proeflezen. Deze test bepaalt of je
de opleiding van circa drie à vier maan-
den mag gaan volgen. In de opleiding
leer je onder andere meer over stemge-
bruik, stemhouding, tekstinzicht, voor-
bereidingstechnieken enzovoorts. Je
kunt begrijpen dat de mensen die louter
op vrijwillige basis lezer willen worden
behoorlijk gemotiveerd zijn.

Volgens Piet zijn niet alleen de ogen de
spiegel van de ziel, maar is dat ook de
stem. Als een lezer moeilijke privé
omstandigheden heeft kan hij dat ook
horen. Het kan soms voorkomen dat hij
vindt dat dit te veel doorklinkt in het
voorlezen en besluit om op een andere
dag verder te gaan. Ook kan het gebeu-
ren dat een lezer te emotioneel geraakt
wordt door een boek. Een nieuwe
afspraak maken kan dan de beste oplos-
sing zijn. Dikke boeken kunnen soms
meer dan een jaar vergen om helemaal
voorgelezen te worden.

Werkelijk van alles wordt voorgelezen.
Niet alleen romans, maar ook tijdschrif-
ten als de Tina, Waterkampioen of zelfs
kookboeken. Kookboeken? Jazeker. Het
bijzondere is dat de CD's voorzien zijn
van een menuprogramma. Via een spe-
ciale Daisyspeler, waar je de CD mee
afspeelt, kun je door een menustructuur
lopen. Wanneer je een knop indrukt,
meldt een stem wat de functie van die
knop is en de plaats in het menu. Zo
kun je precies naar een bepaalde zin in
een bepaald hoofdstuk gaan. Of naar
de letter "K" van kipgerechten. De
Daisyspelers (en software) zijn opgeno-
men in het verstrekkingspakket van de
zorgverzekeraars.

In het hoofdkantoor van het FNB te
Grave worden de geluidsproducties
gecontroleerd, op CD gezet en vindt de
distributie naar de eindgebruiker plaats.

Lees verder op pagina 5

In een paviljoen, op het mooie en bos-
rijke terrein Eyckenburg, bevindt zich
Studio Gesproken Boek. Hier worden
opnamen gemaakt van lezers die tekst
omzetten naar gesproken woord. De
studio is volledig digitaal. Nederland is
het enige land ter wereld dat alleen nog
maar digitale producties (lees CD's)
maakt voor mensen met een leeshandi-
cap. Cassettebandjes zijn er niet meer
bij. De studio in Eindhoven is verant-
woordelijk voor een groot deel van de
achttienhonderd producties per jaar.

In 2001 is Piet Ruissen gestart als vrijwil-
liger bij Studio Gesproken Boek en sinds
anderhalf jaar is hij parttime werkzaam
als studioleider in dienst van het minis-
terie van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap. Hij komt oorspronkelijk uit
de muziekwinkel branche. Naast de
administratieve taken, begeleidt hij een
team van zestig à zeventig lezers die in
de studio komen voorlezen. Volgens
hem zijn er ten hoogste vijfentwintig
mensen in Nederland verantwoordelijk
voor het opnemen van gesproken tekst.
Wat hem vooral aanspreekt is het maat-

Lezen via het gesproken woord
Een beroep dat maar weinig mensen vervullen. Dat beoefent Piet
Ruissen, wonend in de Coevering. Hij is studioleider van de Studio
Gesproken Boek te Eindhoven, een onderdeel van de Federatie
Nederlandse Blindenbibliotheek (FNB). De FNB zorgt dat kranten en
tijdschriften, studie- en vaklectuur en zelfs bladmuziek worden omgezet
in gesproken vorm, in digitale vorm, in grootletterdruk en in braille.
Piet is als studioleider verantwoordelijk voor de gesproken vorm.

Piet Ruissen opereert de studio in Eindhoven.
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Vervolg van pagina 4

Voor elke uitleen wordt speciaal een CD
gebrand. Dit gaat bijna geheel automa-
tisch. De geluidsbestanden staan op
een centrale computer. Zodra iemand
een gesproken boek wil lenen, wordt de
aanvraag in de computer gezet. Ver-

volgens wordt via een robotica systeem
de CD gebrand en van opschrift voor-
zien, zoals de gegevens van de abon-
nee. In een speciaal hoesje wordt de CD
naar de abonnee toegestuurd. Is deze
klaar met luisteren dan gooit hij of zij
het hoesje gewoon weer in de brieven-
bus. De CD wordt bij aankomst in Grave
vervolgens vernietigd. Waarom? Om te
voorkomen dat er een levendige illega-
le handel ontstaat in de CD's, bijvoor-
beeld met de Nederlandse Antillen. Er
zijn namelijk ongeveer anderhalf mil-
joen uitleningen per jaar!

Iedereen met een leeshandicap kan zich
aanmelden voor de Daisyboeken. Het
begrip 'leeshandicap' wordt daarbij
ruim gehanteerd. Het kan gaan om een
visuele handicap, maar ook om dyslexie
of een andere reden waarom gedrukte

tekst niet of slechts moeilijk toe-
gankelijk is, zoals bij een ziekte
als reuma, Parkinson en MS. Het
kan ook een probleem van tij-
delijke aard betreffen. Het
abonnementsgeld is zeer be-
scheiden. Uitleningen zijn gra-
tis.

Meer informatie kunt u verkrij-
gen bij de Centrale Informatie-
balie via telefoonnummer
(0486) 486 486. Deze afdeling
vormt het aanspreekpunt voor
alle bestaande en mogelijk toe-
komstige klanten van FNB. U

kunt er onder andere terecht voor een
eerste kennismaking met de producten
en diensten. 

Studio Gesproken Boek zoekt nog een
vrijwilliger om de lezers te begeleiden
voor twee dagdelen per week. Affiniteit
met literatuur is belangrijk. Bent u geïn-
teresseerd dan kunt u contact opnemen
met de studio via 040-2118305. Vraag
naar Piet Ruissen. n

Elwin Nieuwenhuis

De Daisyspeler

aanleggen. Het OOGN vertegenwoor-
digd daarmee niet de bewoners die
voor een tracé zijn in welke vorm dan
ook.

Die benuttingsvariant werd ook vanuit
Nuenen ondersteund. Daar kwam de
kritiek vandaan dat het SRE te weinig
gekeken heeft naar technische mogelijk-
heden om de doorstroming van het ver-
keer te verbeteren. Er lopen op dit
moment studies die aantonen dat op
sommige wegen een enorme verbete-
ring mogelijk is zonder dat hiervoor
extra asfalt nodig is. 

Dat een weg langs de oostkant van
Geldrop veel weerstand oproept werd
duidelijk aan alle gesprekken in de zaal
en de vele vragen. Ook kwam naar
voren dat het BOSE-rapport de nodige
kritiek mag ontvangen. Niet alleen van
het OOGN maar ook van de Brabantse
Milieu Federatie (BMF). Nu is het aan de
politiek van Geldrop om een keuze te
maken.

Nieuwe informatie van het OOGN kunt
u ook in de toekomst terugvinden op
www.wijkbladcoevering.nl.

Vervolg van pagina 1; BOSE varianten
duur en weinig effectief

Eindelijk nieuwe
paddentunnels!
Misschien hebben jullie al activiteiten
gezien? Er komen namelijk nieuwe pad-
dentunnels bij de Strabrechtse Heide-
weg. De oude tunnels zijn al jaren stuk
en functioneren dus niet voldoende.
Onze paddenoverzetgroep heeft zich al
die jaren ingezet om ca. 2000 padden,
een aantal kikkers en salamanders over
te zetten. Zo konden we voorkomen dat
ze massaal werden doodgereden tij-
dens de paddentrek. Deze trek vindt
begin maart plaats, zodra de nachttem-
peratuur boven de 6 graden Celsius
komt.
Deze nieuwe tunnels komen tot stand
in samenwerking met de gemeente
Heeze-Leende, Brabants Landschap,
Staatsbosbeheer, de provincie Noord
Brabant, IVN Heeze en IVN Geldrop. 
Zodra de paddentunnels klaar zijn,
hoort u weer van ons! n

Plonie van Campen



Tussen 1505 en 1512 na Chr. diende hij
in het Portugese leger dat in India gesta-
tioneerd was. Vervolgens werd hij in
Marokko geplaatst. Hier liep hij verwon-
dingen op die hem voor het leven kreu-
pel maakten.

Alsof dit niet al erg genoeg was kwam
Magelhaes in conflict met zijn meerdere
in het Portugese leger. Hij verliet het
leger zonder toestemming. Na dit voor-
val en het uitkomen van een ongunstig
rapport over hem, raakte hij in onmin
bij de toenmalige Portugese koning
Manuel I. Dat doorkruiste zijn reisplan-
nen om in westelijke richting naar de
Molukken te varen voor specerijen,
zoals peper. In deze dagen was de han-
del in specerijen namelijk een heel aan-
trekkelijke zaak.

Om zijn plannen toch te kunnen uitvoe-
ren klopte hij aan bij de Spaanse koning
Karel V voor de financiering van een
expeditie in westelijke richting naar de

Molukken. Deze ging akkoord. De zee-
route in oostelijke richting hadden zij
immers ook al in handen. 

In 1519 na Chr. vertrok Magelhaes met
vijf schepen vanuit Spanje. Onderweg
kreeg hij, tijdens een noodgedwongen
verblijf vanwege de winter, te maken
met muiterij. Door enkele opstandelin-
gen te laten doden kon hij zijn reis
voortzetten.

In november 1520 slaagde Magelhaes
erin om als eerste langs het zuidelijkste
puntje van Zuid-Amerika te varen. Dit
zou daarom later de Straat van
Magelhaes gaan heten.

Van daar af voer Magelhaes verder naar
de oceaan, die hij de naam 'Stille
Oceaan' zou geven. Het water was hier
namelijk rustig, in tegenstelling tot het
water van de Atlantische Oceaan waar
hij eerder was geweest.

Verder op zijn weg ontdekte hij de
Filippijnen. Op het eiland Cebu werd
hem om hulp gevraagd bij een lokaal
conflict. In 1521 na sneuvelde
Magelhaes hierbij. Hij zou de Molukken
met haar specerijen niet weten te berei-
ken. n

Peter Coolen

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor
alle artikelen “Herkomst Straatnamen
Coevering“ uit voorgaande wijkbladen.
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Herkomst straatnamen
Coevering: Ferdinand Magelhaes
Ferdinand Magelhaes werd in Portugal in 1480 na Chr. geboren. Hij
kwam uit een welgestelde adellijke familie. Hij was de eerste mens in
de zeevaart die om de wereld voer. Zijn reizen zijn van grote waarde
voor de geschiedenis gebleken.

Ferdinand Magelhaes

Waarom vinden we
Geldrop zo'n mooie
woonplaats?

Het unieke van
Geldrop is dat er in
de bebouwde kom
nog waternatuur te
vinden is, zoals het
Kleine Dommeldal,
het Hulsterbroek, de
Goorse Zegge en de
Kleine Beekloop.
Daar kunnen we
dicht bij huis genie-
ten van alles wat er
groeit en bloeit. 
Genoeg en voldoende water is van
levensbelang voor alles wat er leeft. In
ons gebied zorgt het Waterschap De
Dommel voor de waterkwantiteit en de
waterkwaliteit. 'Groene'mensen kunnen

in het waterschapsbestuur zorgen voor
extra aandacht voor de natuur. De
'groene' kandidaten worden onder-
steund door Natuurmonumenten,
Staatsbosbeheer, Brabants Landschap

en de Brabantse Milieufederatie. 
Kies voor natuur in uw waterschapsbe-
stuur en maak gebruik van uw stem-
recht via het stembiljet dat u in novem-
ber a.s. van het Waterschap in de bus
krijgt. Wij zijn beiden 'groene' kandida-
ten: Stem dus op ons voor meer aan-
dacht voor natuur in uw waterschaps-
bestuur!

Als u stemrecht heeft als ingezetene van
het gebied Boven Dommel kunt u stem-
men op Plonie van Campen, natuur- en
milieukundige (categorie Ingezetenen).
Als u tevens stemrecht heeft als eige-
naar van een bebouwd perceel (bijv.
een woning) dan kunt u daarnaast
stemmen op Karel Beljaars, ecoloog met
specialisatie waterkwaliteit (categorie
Gebouwd). n

Ook in Geldrop kiezen voor natuur in uw
waterschapsbestuur!
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Damesmode  -  elke twee weken een nieuwe collectie 

Binnenkort ook grote maten 

Uitsluitend kwaliteitskleding 

We zijn bereid speciale bestellingen te verzorgen 

Winkelcentrum Coevering 7, 5665 GA Geldrop, Tel./Fax 040-2854071 

Volgens Leo Le Large - voorzitter wijk-
vereniging 't Goor - zijn de verschillende
varianten van de BOSE-studie wegge-
gooid geld. De variant langs Geldrop

kost meer dan 220 miljoen en zal mar-
ginaal de doorstroming van het verkeer
verbeteren. Onze tunnel kost inderdaad
meer dan de mogelijkheden die
genoemd worden in de BOSE-studie,
maar lost daarnaast de meeste proble-
men op. Dit zonder de natuur aan te
tasten. De tunnel zal weinig weerstand
oproepen bij de bevolking."

Het tunnel-plan is bedacht door Jo
Bonten die ermee naar het bestuur van
wijkvereniging t' Goor stapte. Het plan

was uitermate simpel. Een tunnel die de
A67 met Ekkersrijt verbindt. Alleen met
de Helmondweg is er een aansluiting.
Hierdoor is de doorstroming van het

verkeer veel beter dan in alle
andere alternatieven. Die heb-
ben een minder goede door-
stroming door meerdere stop-
lichten en kruispunten. De tun-
nel start bij het Esso station aan
de A67 ten oosten van Geldrop
en gaat 10 meter diep onder de
grond. Ten hoogte van de
Helmondweg komt de weg
weer even bovengronds, waar-
na hij onder de grond verder
gaat. De tunnel loopt evenwij-
dig met de waterstromen in dat
gebied en gaat door grond die
prima geschikt is voor een tun-
nel

Toen het hele bestuur van 't
Goor geïnteresseerd was is con-

tact gezocht met het OOGN
(Overleggroep Oosttangent Geldrop
Nuenen). Daar was de reactie behou-
dend. Het was beter als ze eerst de plan-
nen verder uit zouden werken. Daar is
Jo Bonten toen aan begonnen. Op ver-
schillende vellen papier heeft hij het
hele tunnel-plan in detail uitgetekend.
Tijdens het bespreken van die tekenin-
gen werd het voor het bestuur van 't
Goor steeds duidelijker dat ze een prima
alternatief hadden voor de varianten
van de BOSE-studie.

Intussen is de tunnel-studie aangebo-
den aan het SRE. Daar werden ze uitge-
nodigd op een hoorzitting om de plan-
nen verder toe te lichten. Daar heeft Leo
ook gemeld dat de BOSE varianten niets
oplossen en eigenlijk gewoon kapitaal-
vernietiging zijn. De tunnelvariant heeft
een hogere kostprijs, maar levert naar
verhouding veel meer op. Henk van
Neer valt Leo hier in bij. Beter ten halve
gekeerd dan ten hele gedwaald.
Waarbij Henk aangeeft dat men niet
moet vasthouden aan lopende plannen,
maar daarnaast open moeten staan
voor alternatieven. Alternatieven waar
tot nu niemand aan heeft gedacht. 

Intussen heeft het bestuur van 't Goor
een flyer gemaakt waarin het hele plan
verder is uitgewerkt. Deze flyer werd uit-
gedeeld op de informatieavond van 6
oktober j.l. Verder wordt de flyer ver-
stuurd naar een groot aantal industriële
en maatschappelijke instellingen, grote
ziekenhuizen en beslissers in industriële
organisaties. Volgens Henk van Neer
hebben deze mensen en organisaties
voordeel bij een betere doorstroming
rond Eindhoven. Een doorstroming die
beter gegarandeerd is met de tunnelva-
riant dan met de varianten van de
BOSE-studie. Als er iets gebeurd op de
snelwegen ten westen van Eindhoven is
er tenminste een goed alternatief voor
omleidingen. Die is er nu niet en die
komt er ook niet met de varianten uit de
BOSE-studie.

De heren van bestuur van 't Goor zijn
duidelijk enthousiast en vol actie om
hun plannen met onderbouwing aan
iedereen te presenteren die enig invloed
kan hebben.

U kunt de flyer van 't Goor lezen op
www.wijkbladcoevering.nl. n

Liever een tunnel
Dan een spinnenweb dat niets oplost
Terwijl de BOSE studie wil aansturen op de aanleg van een weg langs
de Coevering zijn er in 't Goor een aantal mensen samen gaan zitten
voor een veel beter alternatief.

Voor

30 km zones
in de Coeveriing

Tegen

Oostelijke rondweg
langs de Coeveriing



Dennis’
Moppentrommel 

Waarom legt een kip eieren?
Als ze gooien, gingen ze stuk.

Volgens een Belg is er nauwelijks ver-
schil tussen een brief en een politie-
hond.
Een brief is geadresseerd, zegt hij, en
een politiehond gedresseerd.

Een echtpaar wandelt met de hond
over straat.
Als ze een agent tegenkomen, trekt
deze onmiddellijk zijn pistool en schiet
de hond dood. Waarom doet u dat?
Vraagt de vrouw verontwaardigd.
Dat beest had mond- en klauwzeer,
mevrouw, zegt de agent.
Maar waaraan zag u dat dan?
Aan die troebele domme blik in zijn
ogen, aan de kale plekken op zijn kop
en aan zijn afhangende oren, legt de
agent uit.
De vrouw stoot haar man aan en fluis-
tert: Laten we maar gauw maken dat
we wegkomen, anders schiet hij jou
straks ook nog neer. n
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jeugd rubriek

Muizen
Wij hebben ze in alle soorten en maten.
Te koop? Nee, ze komen gewoon gezel-
lig eten uit de bakjes van de konijnen.
Wij hebben namelijk twee konijnen.
Een loopt los rond en een zit in een
kooi. Elke ochtend als ik de konijnen
eten heb gegeven zie ik weer een muis-
je naar de etensbakjes glippen. Soms zit-
ten ze met de hele familie lekker te peu-
zelen. Een probleem is dat het er steeds
meer worden, dus nu zetten we klem-
men. In de gewone klemmen komen ze
niet maar wel in een klem die ik speciaal
uit Duitsland heb meegenomen. Als er
een muis inklimt, kan hij er niet meer
uit. Een nadeel, hij blijft leven. Dus toen
we er een gevangen hadden lieten we
hem de eerste keer los op een plek erg
ver van onze tuin. We hadden namelijk
een logeetje dat het zielig vond om de
muis te verdrinken. De keer erna was er
een vriendje bij mij en die had ervaring
met muizen verzuipen. Die heeft vak-
kundig de muis met kooi en al enige tijd
in de vijver gehouden. Nu komen er
geen meer in de klem. Ik denk dat ze
geschrokken zijn of gewoon slim.  Een
keer was er een per ongeluk naar bin-
nen gelopen. Die wilde niet meer weg,
maar heeft zich een paar dagen later
gelukkig naar buiten geknaagd. Dat gat
hebben we meteen met vloeibaar hout
opgevuld. Binnen willen we dus echt
géén muizen. Ik hoop dat niemand mij
een dierenbeul vind, want ik weet ook
niet hoe we ze anders weg moeten krij-
gen. n

Merijn van Wanroij

Merijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

- GEZOCHT - GEZOCHT -
Witte oude lakens ten behoeve van
de versiering voor de halloween
optocht. Ze mogen verkleurd en ver-
sleten zijn. Inleveren kan bij De
Dreef, W. C. Coevering 33, Geldrop.

Halloween optocht
Zondag 31 oktober is er om
18.30 uur een halloween optocht
door de wijk. 

Deze laatste dag van de herfstvakantie
kunnen kinderen vanuit De Dreef geza-
menlijk in een optocht door de wijk trek-
ken. Natuurlijk horen daar lampionnen
en halloween maskers bij. Deze kunnen
gemaakt worden thuis of tijdens een
tweetal knutseldagdelen in De Dreef.
Wij zijn nog op zoek naar ouders die als
vrijwilliger willen helpen bij de knutsel-
dagdelen, de voorbereiding zoals ver-
sieren van de wijk en het meelopen in
de optocht. Alle kinderen die zin heb-
ben kunnen meedoen. Bij kinderen
beneden de 5 jaar verwachten wij dat
de ouder zelf ook meeloopt. U kunt u
kind opgeven bij De Dreef . De knutsel-
data zullen via Middenstandsbelangen
en posters bij De Dreef bekend worden
gemaakt. n

Darten
Je ziet het steeds vaker. Op tv, in een
kroeg en ook bij mij thuis. Het is een
best moderne sport en het is ontstaan in
Engeland. In Nederland is het ook heel
populair geworden. Thuis doe ik het
redelijk vaak, want het is heel moeilijk
Als je niet vaak oefent kun je niet eens
op het bord gooien. Ik gelukkig wel. Ik
win vaak zelfs al van mijn vader en dat
is wel grappig. Ik ben natuurlijk niet zo
goed als professionele darters, zoals Van
Barneveld. Pas geleden is er nog een
darttoernooi geweest en de wereldkam-
pioen van vorig jaar kon daar niet aan
meedoen. Deze had een blessure aan
zijn pols. Daar baalde hij natuurlijk heel
erg van. Zelf sta ik voor de Nederlan-
ders, maar ik vond het toch wel zielig
voor hem. Ik heb zelf ook best dure dart-
pijlen en daarmee kan ik redelijk darten.
Wat ik wel raar vind is dat de pijltjes die
echte darters gebruiken juist heel goed-
koop zijn. Maar misschien zijn ze wel
nep. En let op…darten is moeilijker dan
het lijkt! n

Merijn van Wanroij

Sinterklaasmiddag
Er is Sinterklaasmiddag in De Dreef op
zaterdag 27 november van 14.00 tot
16.00 uur. Dan is er voor alle kinderen
tot en met 8 jaar een gezellige middag
met medewerking van Theater op zol-
der. Natuurlijk komt ook sinterklaas met
zijn pieten om jullie allemaal een
cadeautje te brengen.
De zaal is open vanaf 13.30 uur en
inschrijven kan via de Sinterklaaskleur-
plaat. Deze is verkrijgbaar bij De Dreef.
Op diverse scholen in de Coevering
worden de kleurplaten ook uitgedeeld.
Als de kleurplaat word ingeleverd bij De
Dreef vóór zaterdag 27 november, ont-
vang je een gratis toegangskaartje voor
de Sinterklaas-middag. n
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AAccttiivviitteeiitteenn  DDee  DDrreeeeff  22000044//22000055
Alle werkdagen
10.00-11.00 gratis kop koffie koffie

Maandag
13.30-16.00 Keramiek
13.30-15.30 Naailes
18.00-19.30 Hobbyclub voor de jeugd van 8 tot 12 jaar
19.00-24.00 Biljarten  BC. 't Poedelke

Dinsdag
09.00-12.30 Bridgen okt-mrt
12.00-14.30 Naailes
14.00-16.15 Kienen 40+
18.45-20.00 Jeugd Schaken
20.00-24.00 Schaken Volwassenen

beide: Schaakclub Geldrop
20.00-21.30 Countrydansen voor beginners
20.00-22.00 Oefenen Ouderenshow WKJB september-december

Woensdag
09.30-11.30 Koersballen
09.30-11.30 Haken/Breien
14.00-16.00 P.v.g.e. Country
19.00-20.45 Koor Femme Vocale
20.30-23.00 Six Pack familie band

Donderdag
09.00-11.00 Naailes 
13.30-16.00 Keramiek
13.30-16.30 P.v.g.e. Bridgen
v.a.   19.30 Kienen V.O.B.

Vrijdag
20.00-23.00 Countrydance  voor gevorderden

Zaterdag
Wisselende activiteiten

Zondag
19.00-23.00 Stijldansles

Elke 2e maandag
18.30-22.00 Ruilbeurs Gerube

Elke 1e vrijdag
19.00-21.00 Jeugddisco 8-12 jarigen

's zomers rollerdisco

Elke 3e vrijdag
19.00-21.00 Jeugddisco 8-12 jarigen

Elke 3e zaterdag
08.00-11.00 Rommelmarkt W.K.J.B.

Elke 14 dagen
19.30-21.30 Gehandicapte Disco De Doorzetters

Elke 3e zondag
14.00-16.30 Luisteren naar klassieke muziek

Horen, zien
en niet luiste-
ren (18)
Dit keer nemen wij de honneurs eens
waar! Altijd maar die stomme hond die
het woord mag voeren, dat zijn we zat.
Tenslotte hebben wij de oudste rechten
hier in huis: Wij waren er eerder. Dat,
dat zwarte mormel weigert zich aan ons
te onderwerpen, daar kunnen wij niets
aan doen. Het is al erg genoeg dat wij
overdag boven huizen en 's nachts
beneden.

Maar inmiddels hebben we hier wat op
gevonden. Als wij toevallig niet slapen
en we hebben door dat hij de deur uit
is, dan zien we ook het daglicht bene-
den. Duurt het lang genoeg, dan dur-
ven we ook nog wel een dutje op de
bank of zo te doen. Helaas hij komt
steeds weer thuis, dus gaan wij de trap
maar weer op.

Toch raken wij wel aan die druktemaker
gewend, want echt hardlopen kunnen
we niet meer. We wachten eerst tot
iemand al onze katte koppies telt om
zeker te weten dat we naar boven zijn
en dan mag zijne hoogheid pas naar
binnen.

Verder passen wij de verrassings tactiek
toe. Soms sluipen we heel zachtjes de
trap af en gaan lekker laag op een tree
zitten wachten tot ie het door heeft en
dan is de hond aan het dansen. Als wij
naar boven vluchten, springt hij jan-
kend en piepend tot wel de tiende tree.
Vervolgens krijgt hij op zijn donder. Wij
spinnen van plezier.

Soms blazen wij hem toe en we slaan
met onze klauwen. Bang uitgevallen is
hij echter niet. Steeds weer lokt ie de
nagels uit onze klauwen. Heel af en toe
zijn we zo nieuwsgierig dat we een kijk-
je nemen om te zien wat hij staat te
eten. Dan worden we helaas door de
baas terug gestuurd. Die is zeker bang
dat wij niet hard genoeg kunnen ren-
nen. Het blijft lachen met dat joekel.

De groetjes van het viertal spinnende
honden pesters. n

Zar Blok
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Loterij voor kinde-

ren in Indonesië

De Stichting O.K.I. (Onderwijs voor
Kinderen in Indonesië!) heeft de doel-
stelling om kansarme kinderen in Indo-
nesië de mogelijkheid te geven om naar
school te gaan. 
Om dit alles te blijven financieren, orga-
niseert Stichting O.K.I. een loterij. De
loten zullen in de maand oktober voor
slechts 1 ,- Euro aan u te koop worden
aangeboden. De hele opbrengst zal ten
bate komen van de Stichting.  De trek-
king is op 27 november 2004 te Gel-
drop. Publicatie van de uitslagen in
Middenstandsbelangen van 1 decem-
ber 2004. Voor vragen of inlichtingen
kunt u altijd terecht bij mevrouw H.Beer
tel. 040-2802826. n

Oneerlijke concurrentie
Ik kom zo nu en dan wel eens in de
buurt van de Dreef. Daar staan dan
regelmatig mensen buiten te roken.
Nieuwsgierig als ik ben heb ik direct een
steekproef gehouden. Maar nergens
anders staat men buiten te roken. Dus
maar eens het onderzoek uitgebreid
met vraaggesprekken. Je moet het ten-
slotte akkademies benaderen. Wat
bleek, in de Dreef mag niet meer ge-
rookt worden, terwijl in kroegen, res-
taurants en sportkantines gewoon door-
gerookt mag worden. In ieder geval
nog effetjes.

Ik kreeg gelijk medelijden met de Dreef.
Dit lijkt op oneerlijke concurrentie. Dat
buitenstaan is reuze gezellig in de
zomer, maar geen leuke oplossing voor
in de winter als het koud en nat is en
het ook nog waait. Onze Willem is van
de zorrege aan het roken geslagen.
Maar omdat hij nergens een sigaret
mag opsteken werkt dat niet echt.
Volgens mensen die er verstand van
hebben zijn de anti-rookregels alleen
van kracht in gesubsidieerde wijkcentra,

en dus ook bij de Dreef. De horeca heeft
nog even uitstel gekregen en de sport-
kantines mogen de sigaret trekken als
de jeugd naar huis is. Het is gewoon
oneerlijke concurrentie en geen opste-
ker voor de wijkcentra. 

Ik zou zeggen; terugdraaien die rare
anti-rookregels en over een tijdje overal
tegelijk invoeren (als het zo nodig
moet). Dat is veel eerlijker. n

Flierefluiter
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Op zoek naar de geschiedenis van de Coevering
Zoals u weet zijn wij van het wijkblad
altijd op zoek naar de geschiedenis van
onze wijk. Veel hebben we al verzameld
en een gedeelte kunt u terugvinden op
onze website. Ook zijn we doorgaans
op zoek naar mensen uit onze wijk die
een speciale hobby hebben. In Jan
Broertjes hadden we deze keer twee
vliegen in één klap te pakken. 
Jan is voorzitter van de Heemkunde-
kring en weet daardoor veel over de
geschiedenis. Niet dat die van de
Coevering zo speciaal is hoor! Voordat
er in 1969 gebouwd werd, was het een
gebied met een paar huizen en boerde-
rijen. Na de laatste boerderij in de
Waleweinlaan liepen er nog een paar
zandpaden richting Heeze en de
Strabrechtse Heide. Dat is op de kaart
van 1850 goed te zien. Langs de
Dommel zijn wel eens enkele vuurste-
nen en wat aardewerk gevonden. Soms
kun je ook nog zien dat ergens iets
gestaan moet hebben. Zo kun je de
plaats van de Vetpot zien langs de
Admiraal Buyrdlaan. Die boerderij is tij-
dens de bouw van de Coevering afge-
broken. Omdat er op die plaats niets is
gebouwd, kun je de vroegere ligging
nog goed zien. 

Volgens Jan Broertjes is er nog één
plaats waar hij graag onderzoek zou
willen doen. De parkeerplaats voor de
zuidelijkste terrasflat is enigszins ver-
hoogd. Vroeger zou hier wel eens een
motte, een verhoogde plaats met daar-
op bewoning, gelegen kunnen hebben.
Maar het is niet eenvoudig om daar nu
onderzoek te doen. 
Jan was van beroep Geoloog en is na
zijn pensionering als hobby nog steeds
met zijn oude werk bezig.

Onderzoek doen wordt trouwens aan
specialisten overgelaten. Volgens de

monumentenwet mag de Heemkunde-
kring niet zelf aan de slag. Als men bij-
voorbeeld wil gaan bouwen op een
belangrijke archeologische plaats trekt
de heemkundekring aan de bel. Zo
onderzoekt men voordat de bouw
begint het gebied en voorkomt men dat
er belangrijke sporen worden vernield.
Dat is pas nog gebeurd aan de westkant
van Geldrop.

Maar de Heemkundekring doet nog
meer. Een greep uit een aantal werk-
groepen. 
De werkgroep fotografie maakt foto's
van alle oude gebouwen. Zo kan van
een bepaald gebied de oude en nieuwe
situatie langs elkaar worden gezet. 
De werkgroep genealogie (stamboom-
onderzoek) onderzoekt het verleden
van families. De werkgroep archeologie
bewaakt de monumenten en doet
bodemonderzoek. 
Er is een bibliotheek waar veel materiaal
te vinden is.
De Heemkronyk, een blad, komt vier-
maal per jaar uit. In de Heemkronyk
worden een aantal onderwerpen gede-
tailleerd beschreven. 
Een website is er nog niet, wel de plan-
nen. Eerst moet er iemand gevonden
worden die de site kan opzetten. 
Voor de geschiedenis van de Coevering
kunt u intussen terecht op www.wijk-
bladcoevering.nl.

De Heemkundekring is opgericht in
1961 en vond een thuis in Café de
Zwaan in Heeze. Daarna werd er onder-
dak gevonden in Kasteel Geldrop. Toen
de ruimte, die de Heemkundekring in
gebruik had, nodig was voor andere
doeleinden vond een verhuizing plaats
naar het Klokhuis. Daar waren een aan-
tal lege lokalen beschikbaar. Hier moest
de Heemkundekring echter weer ver-

De Dreef
hobbyclub
Al een aantal jaren is er in de Dreef een
hobbyclub actief. Ook dit seizoen zijn ze
weer van start gegaan. De hobbyclub is
bedoeld voor kinderen uit groep 6,7 en
8 van de basisschool. 

Op maandagavond 27 september is er
een inloopavond gehouden. Helaas zijn
er weinig kinderen komen kijken met
hun ouders. Misschien kan daar door
deze informatie verandering in komen.

Wat kan je allemaal doen in de hobby-
club? 
We maken heel veel verschillende voor-
werpen. Je kunt er met hout werken,
bijvoorbeeld figuurzagen, vliegers
maken en die laten opstijgen enzo-
voorts. Meestal wordt er een bepaald
thema behandeld. Eigen ideeën zijn
ook zeker welkom.

Ik kan er wel lang over schrijven, maar
het zien en dingen maken is veel leuker.
Alles staat onder deskundige leiding.
Aan de ouders wil ik het volgende mee-
geven. Hebt u zelf bij een hobbyclub
gezeten en mooie dingen gemaakt voor
oma, opa of ouders? Laat uw kind dit
ook beleven.

Kom op maandagavond gezellig met
uw kind naar de Dreef. U bent van
harte welkom van 18.00 uur tot 19.30
uur. n

trekken. Aan de gemeente Geldrop en
Heeze werd een passende locatie
gevraagd. Die is nu gevonden in de
oude kantine van Sportcentrum de
Pompenmaker in Heeze. 
Er zijn 370 leden die hun schouder
onder het bewaren en bestuderen van
het verleden zetten. Nieuwe leden zijn
natuurlijk altijd van harte welkom vol-
gens Jan, zeker jonge nieuwe leden.

Mocht u geïnteresseerd zijn in de
Heemkundekring dan kunt u contact
opnemen met Jan Ramakers: 040-
2856434 of via e-mail: janram@het-
net.nl. n
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Het eerste wijkoverleg na de vakantie
stond voor een belangrijk deel in het
teken de BOSE-studie (Bereikbaarheid
Oostelijke Sector Eindhoven) en de
geluidswal voor de A67.

De geluidswal langs de A67
De geluidswal stond op 30 juni op de
agenda van de commissie Ruimtelijke
Ontwikkeling. Bij die gelegenheid heeft
Ingrid Sanders de raadsleden toege-
sproken en hun op het hart gedrukt dat
er dringend maatregelen nodig zijn
tegen het verkeersgeluid van de A67.
De bewoners aan m.n. de zuidzijde van
de Coevering hebben hier grote over-
last van. Ook een vertegenwoordiger
van de Belangenvereniging Zesgehuch-
ten deed een dringend beroep op de
raadsleden.
B&W had een notitie over dit onder-
werp laten schrijven met een sterk
negatieve teneur t.a.v. de mogelijkhe-
den. Ondanks het feit dat de provincie
groen licht had gegeven om maatrege-
len te treffen, stond dit stuk bol van
hobbels en belemmeringen. Enige cre-
ativiteit om het probleem aan te pakken
konden wij er niet in ontdekken. Wij
waren ook verbaasd dat het woord
'mensen' in het hele stuk niet voor-
kwam. Wij vroegen ons af of de bewo-
ners van Geldrop in de raad niet belang-
rijk zijn. Verder werden in het stuk
zwaar overtrokken, bijna belachelijke,
maatregelen voorgesteld. Zo werd op
sommige stukken een scherm van 15
meter hoog als oplossing naar voren
geschoven; dus ter hoogte van een flat-
gebouw van 5 verdiepingen! Ook werd

een natuurstudie van � 50.000,- als
voorwaarde gesteld. En de kosten
waren zodanig opgejaagd dat de maat-
regelen in een keer � 6.000.000 zouden
gaan bedragen. Kortom het was zo
opgesteld dat de commissieleden, wan-
neer zij deze notitie zouden accepteren,
alleen maar tegen de maatregelen kon-
den stemmen. 
En de commissie accepteerde het.
Alleen Geldrops Belang en DGG wilden
er wel verder naar kijken. Maar er wer-
den nauwelijks kritische inhoudelijke
opmerkingen over de notitie gemaakt.
De voorzitter concludeerde aan het
einde van de discussie dat er nog op
'creatieve' wijze naar een oplossing zou
worden gezocht. Maar was dat dan niet
de insteek?
Wij waren allemaal boos en verbijsterd
over deze gang deze zaken. Voor ons is
deze zaak nog lang niet afgehandeld.
Op deze wijze dwingt de gemeente ons
om de luis in de pels te zijn.

BOSE
De BOSE studie is voor de Coevering
een niet minder 'BOOSAARDIG' rapport. 
Bij de BOSE-studie gaat het om het ont-
lasten van diverse wegen in Eindhoven,
Helmond en de dorpen daartussen. Het
gaat niet om het rijkswegennet en ook
niet om de Noord-Zuid verbinding. De
laatst genoemde optie gaat geheel aan
de westzijde van Eindhoven lopen. In
2010 zijn in totaal acht rijstroken gereed
voor het N-Z verkeer. Het ministerie van
Verkeer en Waterstaat verwacht dat de
structurele verstopping van het verkeer
aan de westkant van Eindhoven daar-

mee is opgelost evenals het 'sluipver-
keer' dat nu via de oostelijke kant van
Eindhoven rijdt.

BOSE geeft aan dat m.n. de stedelijke
gebieden van Eindhoven en Helmond
een doorstromingsprobleem hebben.
En doordat Helmond (Brandenvoort)
geen directe aansluiting heeft op het
rijkswegennet (A67, A2 en A50) hebben
ook wij in Geldrop en ook Nuenen daar
overlast van. 
De BOSE komt met een aantal oplossin-
gen voor deze verkeersproblemen,
maar geen van de alternatieven lost het
probleem wezenlijk op. Bij nadere
bestudering van het rapport blijken het
allemaal schijnoplossingen te zijn. In
2020 (het richtjaartal) zijn de wegen in
Eindhoven en Helmond nog steeds ver-
stopt. De situatie in ons dorp lijkt verbe-
terd, maar echt goed zicht op de effec-
ten is er niet. Er worden allerlei veron-
derstellingen voor waar aangenomen,
die in de toekomst geheel anders kun-
nen uitpakken. Het blijft koffiedik, kort-
om een slecht rapport. 

De angel voor Geldrop en Nuenen zit in
een vierbaans weg, die tegen de woon-
kernen aan zou komen te liggen. Dit is
volgens de studie het meest milieuvrien-
delijke alternatief (MMA). Maar als men
het rapport nauwkeurig bestudeert,
dan blijkt dat deze conclusie boterzacht
is. Er wordt met plusjes en minnetjes
gegoocheld, die bij nadere studie niet
veel voorstellen. Zo durven ze plusjes en
minnetjes uit te delen voor o.a. door-
stroming van verkeer, terwijl de achter-
liggende cijfers over tijdwinst van 2 tot
5 minuten gaat! 

Het rapport is in het algemeen zeer on-
evenwichtig richting verkeer-economie
gericht. Verkeer & Economie is zeer
gedetailleerd, terwijl het MER-deel
(Milieu Effect Rapportage) enkel in glo-
bale termen en met indirecte cijfers is
opgesteld. De bosgebieden rondom
Geldrop worden in een zucht gemeld,
zonder dat die echt worden meegewo-
gen, terwijl dit gebied wel het groene
centrum van het gebied is.
En als klap op de vuurpeil staat in het
rapport dat de economische schade
door de files (dat is het centrale pro-
bleem) door de vierbaansweg met 2 mil-
joen euro per jaar daalt. Maar die oplos-
sing gaat wel 140 tot 220 miljoen euro
kosten De jaarlijkse rente daarvan over-
stijgt die 2 miljoen met een veelvoud.
Als bedrijven zo te werk gaan, zijn deze

Wijkoverleg 2000
Nog dagelijks hebben wij last van de A67 en er dreigt nu ook nog een
nieuwe 4-baans weg door het bos bij te komen.

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

Lees verder op pagina 13
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snel failliet. U en ik betalen dit gelag.

Naast nauwkeurige bestudering van het
rapport zijn diverse bewoners van de
wijk bezig met het ontwikkelen van
alternatieven. 
Er wordt door bewoners gedacht in de
richting van het verbeteren van het
openbaar vervoer, waarbij gratis open-
baarvervoer een van de mogelijkheden
is. Dit lijkt utopistisch maar het is in de
regio Den Haag reeds een feit. Daar
loopt nu een project met deze uitvoe-
ring. En naast vele eerdere landelijke
studies blijkt ook uit de BOSE-studie, dat
als woon-werkverkeer niet met de auto
verloopt, het probleem wordt opgelost.
Er is ook een aantal, dat het probleem
via een tunnelverbinding tussen Ekkers-
rijt en de A67 wil oplossen. Deze groep
heeft al gedetailleerde plannen hoe dit
zou kunnen worden uitgevoerd. De
groep is terdege bewust van de kosten
van een dergelijk project, maar er zijn
ook duidelijk baten in de vorm van het
sparen van de natuur en de woonom-
geving van de mensen. Iedereen is het
er over eens dat juist deze laatste aspec-
ten in de BOSE-studie veel te weinig
worden meegewogen, hoewel het pre-
tendeert een MER (natuur en milieu) stu-
die te zijn.

Op 6 oktober was de eerste informatie
avond. Deze avond wordt tevens door
de OOGN (Overleg Oosttangent
Geldrop en Nuenen) georganiseerd. De
OOGN is al decennia bezig om Geldrop
en Nuenen voor deze zinloze autoweg
te behoeden. Uiteraard sluiten wij ons
bij deze doelstelling aan en het wijk-
overleg is daarom met kritische vragen
hier aanwezig geweest. n

Rob Friedhoff

Graag zou ik de aandacht willen vragen
voor het volgende woonprobleem;

Wij wonen al jaren in de hoge flat aan
de Livingstonestraat. In het begin was
het er fantastisch. Er was geen overlast
en er lag geen troep. Langzaam begon
het echter achteruit te gaan. Na het ver-
wijderen van de Gft-container op onze
parkeerplaats, is het helaas bar en boos
geworden. Het komt steeds vaker voor
dat er groenteafval, etensresten en plan-
ten over het balkon worden gegooid en
op het grasveld terecht komen. Laatst
lagen er zelfs koffiefilters mét koffiedik. 

Het verdwijnt er niet vanzelf dus wordt
de troep door de milieuvriendelijken
onder ons weer opgeruimd. Als de
wind onze kant op staat waait het afval
direct op de balkons op de lagere eta-
ges. Het is niet de eerste keer dat we
macaroniresten of groenteafval tussen

ons wasgoed of onze planten terugvin-
den.
Nu het zomerseizoen eindigt en onze
eenjarige balkonplanten zijn uitge-
bloeid is het nog erger. In één week
werden er vier grote planten, van wel
anderhalve meter hoog, inclusief kluit
en pot over de balkonrand gesmeten.
Twee planten inclusief houten raster-
werk + ijzerdraad voor de bevestiging
ervan. Het grasveld ziet er niet meer uit
en het gras verstikt.

Wij weten niet wat te doen om hier een
einde aan te maken. Wie weet dat de
bewoners die de rotzooi veroorzaken
zich, middels dit artikel, op hun gewe-
ten aangesproken voelen en ermee
stoppen. Zij hebben er geen last van,
omdat ze hoog wonen. Wij kijken ech-
ter uit op de rotzooi en zitten nu dus
regelmatig bijna letterlijk met de gebak-
ken peren.

Groeten van enkele bezorgde flatbe-
woners

Beste redactieVervolg van pagina 12
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Ingezonden

Wijkonderzoeken Coevering
Tussen 1993 en 1999 zijn er verschillen-
de wijkonderzoeken gehouden. Dikke
rapporten die de situatie in de wijk in
detail beschreven en aan het einde een

grote lijst met aanbevelingen richting
gemeente/woningbouwverenigingen
stuurde. Interessant leesvoer voor die-
gene die wel eens willen weten in wat
voor wijk ze wonen en hoe er met de
problemen is omgegaan.

Om u nieuwsgierigheid te prikkelen
hebben we een nieuw dossier aange-
legd. Dat is nog niet helemaal klaar,
maar dat komt de komende weken. U
vindt het dossier op: www.wijkbladcoe-
vering.nl

Intussen zijn er verschillende dossiers
verschenen op onze website: J.
Carstenszweg,  Het Winkelcentrum,
Oosttangent/BOSE, Geluidsoverlast
A67, Diftar, kerkgebeuren, Coevering
West. n
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De opening was voor de bewoners een
gezellige dag geworden. Er werd volop
feest gevierd. Men genoot samen van
heerlijk eten, muziek en van het zonne-
tje, dat zich op de laatste dag van de
zomer aandiende. Het deed de drankjes
wat gemakkelijker naar binnen glijden. 

De opening bestond uit een toespraak
van dhr Stoppelenburg en het uitreiken
van het eerste boekje, met daarin foto's
van impressies van gedachten van de
bewoners. Jeanne Lauwers mocht het
eerste boekje in ontvangst nemen. Zij is
een bewoonster en haar foto was in de
hal opgehangen. Menig bewoner
mocht in de periode voorafgaand aan
de opening een gedachte indienen en
daarvan een foto laten maken. Jeanne
dacht aan haar twee stoeltjes, die voor
haar veel waarde hadden. Een ander
had een oude naaimachine of een hond
laten vastleggen op de foto. Er was zelfs
een papagaai in het boekje te vinden.
Dit alles om de bewoners een thuisge-
voel te geven. Na Jeanne kregen ook de andere bewoners het boekje. Het feest

Opening Maison St-Cyr

Openingsfeest seniorenflat St-Cyr

kon nu pas echt beginnen. Het
Rozenberg Trio uit Nuenen verzorgde
de muziek. De obers gingen met de
drankjes rond. Het eten kon worden
gehaald. De stemming zat er goed in.

Dat was al enige maanden zo. Al vanaf
het moment dat de eerste bewoners
hun sleutel hadden. In de maand mei
werd er snel ingehuisd, maar iedereen
had toch tijd voor een praatje. En dat
bleef zo. Ook in het Grand Café (de ont-
moetingsruimte) kwam en komt dit tot
uiting. Men kan er biljarten, kaarten,
sjoelen of kienen. Er is voor ieder wat
wils. Het is prettig om daar samen een
babbeltje te maken, een drankje te nut-
tigen, zomaar binnen te lopen om de
krant te lezen of om een van de boeken
uit de kast te halen. Het is meer dan
gewoon wonen voor 55 plussers.  Het is
contact hebben met elkaar, maar vooral
ook, er voor elkaar te zijn.
En dat was op deze feestelijke dag niet
anders. n

Wim Janssen

Ruim 85 foto's van de opening zijn te
zien op www.wijkbladcoevering.nl.
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

In week 39 zijn de voorbereidingen
begonnen voor het bouwrijp maken
van de grond aan de J. Carstenszweg.
De voorbereidingen kunt u volgen op
de www.wijkbladcoevering.nl 
De werkzaamheden die nu aan de
gang zijn:

- Weg halen oude bestrating
- Weg halen oude beplanting
- Weg halen oude rioolstelsels
- Het voorbereiden van nieuwe riole-

ring en bestrating.

Hopelijk onder vindt u natuurlijk zo min
mogelijk hinder van deze werkzaamhe-
den.

Als u in buurt van de Jan Carstenszweg
woont en iets leuks ziet gebeuren,
schroom dan niet om de fotograaf te
bellen van het wijkblad. Ik kom dan zo

snel als mogelijk ter plaatse om de zaak
op de plaat te zetten en samen met u
een stukje te schrijven.

Tevens doe ik een oproep aan de men-
sen in het Raamveld, die kijken over de
bouwlocatie. Aan hen de vraag of ik
daar minimaal 1x per maand een over-
zichtsfoto mag komen maken van de
bouw vorderingen.

U kunt mij bereiken onder telefoon-
nummer 06-40018430 of stuur even
een e-mail naar:
fotograafdecoevering@chello.nl

Al vast bedankt voor uw medewerking.
n

Cor v Dee
Fotograaf Wijkblad Coevering

Voorbereiding bouw St. Cyr begonnen

Schaap verwondt
door honden
Op donderdag 30 september jl. is er op
de Strabrechtse Heide een schaap gebe-
ten door een hond. De ram behoorde
tot een groep schapen die ten zuiden
van het Beuven in een raster lie-
pen. Het schaap had verschillende
bijtwonden aan de kop en werd
een kilometer buiten het raster
door de herder aangetroffen.

De beheerder, Staatsbosbeheer, is
verantwoordelijk voor de controle
op het naleven van het verbod op
loslopende honden. Er zal de
komende tijd scherper op worden
toegezien of recreanten hun hond

wel hebben aangelijnd. Binnen de
grenzen van het natuurreservaat de
Strabrechtse Heide dienen honden altijd
aangelijnd te zijn. Dit ter bescherming
van het vee, de overige diersoorten en
de overlast naar mede recreanten. In
voorkomende gevallen zal door de toe-
zichthouder proces-verbaal worden
opgemaakt. n

Sinds 1994 is het voor de Senioren
Blaaskapel Geldrop. de gewoonte om
voor haar trouwe aanhang jaarlijks
enkele concerten te geven. Daarmee
willen de muzikanten hun vele dona-
teurs en begunstigers hartelijk danken
voor de steun die zij trouw aan deze
blaaskapel geven. Maar vooral willen zij
enkele malen een paar uurtjes gezellig
met hen samen zijn om van de muziek

te genieten. 
Op zondag 27 november wordt het
Goodwill-Concert gehouden in de
Dreef. Het concert is gratis toegankelijk,
bet begint om 14.00 uur en zal tot ca
16.45 uur duren. 
U bent van harte welkom! n

Winkelcentrum
heeft eigen website

Sinds een paar weken heeft winkelcen-
trum Coevering een eigen website.
hier vindt u de meest recente informa-
tie over het winkelcentrum en de win-
keliers. Diverse winkeliers hebben hun
eigen pagina. Hierop brengen zij infor-
matie en aanbiedingen van hun winkel
bij u onder de aandacht.

Het geheel is een flitsende site gewor-
den welke een bezoek van u zeker
waard is. De winkeliers hopen u spoe-
dig op deze site te mogen verwelko-
men. Ons adres is
www.winkelcentrum-coevering.nl. n

Opnieuw een Goodwill-
concert door de Senioren
Blaaskapel Geldrop
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Bert Sleutjes
Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
uitgever geen verantwoordelijkheid voor
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door
fouten in de gegevens die door derden zijn
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil
niet zeggen dat de redactie het eens is met
de inhoud. 

Terrasflat Waleweinlaan gerenoveerd

Beginnen in november 2003 (met plaat-
sing van steigers en liften) en het ople-
veren in juni 2004, betekende wel een
periode van ca. acht maanden overlast.
Dat hebben we geweten! Herrie, stank,
hijskranen, asbestsaneerders, regelma-
tig geloop van werklui dwars door je
appartement (schoenen uit ), het hield
maar niet op.

Maar het resultaat vergoedt veel en zal
de bewoners de ellende snel doen ver-
geten.
De gehele "buitenschil" is onder handen
genomen. De grove gevelplaten zijn
schoon gespoten.  Asbestplaten zijn ver-
vangen door kunststofbeplating. Alles is
in frisse kleuren geschilderd. De enkele
beglazing is vervangen door thermopa-
ne glas en de wandisolatie is ver-
nieuwd. De terrassen aan de
Dommelzijde zijn naadloos afgewerkt
met een kunststoflaag met antislip.

Alle deuren zijn vernieuwd en voldoen
aan het Politiekeurmerk. In dat verband
wordt binnenkort gestart met plaatsing
van een videofooninstallatie, welke de
bestaande intercom zal gaan vervan-
gen. Ook de verlichting is rigoureus
aangepakt en uitgebreid met extra
armaturen. Nu pas voldoet de noodver-
lichting aan de wettelijke eisen. De
nodige pictogrammen zijn tevens op de
deuren aangebracht.

Dit alles is nog de "erfenis" van de brand
in maart 2003. Toen heette het volgens
de brandweer en de verantwoordelijke
wethouder nog dat alles volgens voor-
schrift was uitgevoerd?  De nieuwe

beheerder (per 1 januari j.l. Meeùs
Vastgoed BV) heeft in deze tien maan-
den laten zien over meer daadkracht te
beschikken dan de vorige beheerder.
Zo zal er tot het einde van dit jaar nog
veel werk worden besteed aan het inte-
rieur van de flat. Bijvoorbeeld het schil-
deren van de corridors en de lifthallen.
Op diverse plaatsen zal het linoleum
(lifthallen) en de vloerbedekking (in de
gangen op de tweede verdieping en
begane grond) worden vernieuwd. Veel
overlast zullen de bewoners hier niet
van ondervinden. Gelukkig maar!

Er is een hele lijst, mede door inbreng
van de bewoners, door het bestuur
samengesteld. De punten op deze lijst
zijn besproken met de eigenaar Delta
Lloyd en de beheerder Meeùs Vastgoed
BV.
De bewoners zullen hier binnenkort in
een nieuwsbrief van op de hoogte wor-
den gesteld. Het bestuur van de huur-
dersbelangenvereniging heeft het er
alles bij elkaar aardig druk mee gehad.
Er is veel overlegd en vergaderd met
diverse instanties. Toch heeft men het er
graag voor over gehad, want de
belangrijkste doelstelling van de vereni-
ging 'het maximale woongenot van alle
bewoners' is een stukje dichterbij geko-
men.

Dat dit niet altijd in een paar weken kan
worden gerealiseerd wordt gelukkig bij
de meeste bewoners onderkend. We
wachten rustig de dingen af die nog
gaan komen. Het komt goed!

Gerrit de Bruijn

Eind juni werd de terrasflat opgeleverd.
Veel en veel later dan de bewoners in
eerste instantie op de informatieavond
in september 2003 te horen hadden
gekregen.
Men moest rekening houden met drie
tot vier weken persoonlijke overlast.
Achteraf werd gezegd dat dit gold voor
overlast binnenshuis!


